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Onderwerp  
 

Toelichting 
 
Vragen 
 
1.  Heeft het college de ondernemers Hoogmade op de Verordening Nadeelcompensatie 

geattendeerd? 
 
Antwoord: Nee, dat is niet gebeurd.  
 
2.  Kan het college aangeven wanneer de werkzaamheden afgerond worden (rode fietsstroken zoals 

te zien valt op de tekening werk in uitvoering, zie site) 
 
Antwoord: De werkzaamheden zijn grotendeels afgerond. De fietsstroken kunnen alleen in bepaalde 
perioden worden aangebracht. Dit staat gepland voor mei.  
  
3.  De provincie heeft enige jaren besloten dat de bus niet meer door de Kerkstraat kon/mocht 

rijden. Heeft het college de provincie verzocht om ook mee te laten betalen aan deze 
reconstructie?  
Zo ja, ik ontvang hiervan graag de schriftelijke correspondentie gemeente/provincie 
Zo nee, waarom heeft het college geen verzoek gedaan? 

 
Antwoord: Nee, het besluit om niet meer door Hoogmade te rijden was van Arriva, niet van de 
provincie. Nee, het college heeft geen verzoek gedaan bij de provincie voor een financiële bijdrage 
omdat er geen werkzaamheden plaatsvinden op grond van de provincie.  
  
4.  Is het college bereid om een verzoek bij de provincie te doen om hun steentje voor veiligheid ook 

bij te laten dragen zoals oa andere kleur asfalt bij de rotonde etc? 
 

Antwoord: Nee, dit is een zaak van de provincie.  
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